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اوجی: امیدوارم زمستان بدون چالشی را سپری کنیم
وزیر نفت بر اهمیت پارس جنوبی به  عنوان بزرگترین تأمین کننده گاز کشور تأکید 
کرد و گفت: امیدوارم با تمهیدات اندیش�یده شده، زمستانی بدون چالش را سپری 

کنیم.
به گزارش ایسنا، جواد اوجی پس از نشست با مدیران صنعت نفت در منطقه ویژه اقتصادی 
انرژی پارس اظهار کرد: خدا را ش��اکرم که نخستین س��فر کاری ام به عسلویه به عنوان قطب 

انرژی و مرکز تأمین بیش از ۷۰ درصد گاز کشور، بوده است.
وی ضمن خسته نباشید به کارکنان صنعت نفت، بر اهمیت پارس جنوبی در تأمین سوخت 
زمستانی تأکید کرد و گفت: وضع برداشت از این میدان مشترک و چگونگی تأمین گاز برای 

زمستان در این نشست بررسی شد.
وزیر نفت اظهار امیدواری کرد بر اساس برنامه ریزی انجام شده، بتوان با برداشت حداکثری 

گاز از میدان مشترک پارس جنوبی زمستان بدون چالشی را سپری کرد.
اوجی به دغدغه های مطرح شده درباره مسئولیت اجتماعی هم اشاره کرد و گفت: تلاشمان 
این است که مسئولیت اجتماعی را به نحو مطلوب در این دولت به ویژه در  منطقه پارس اجرا 

کنیم.
وزیر نفت در نخس��تین سفر عملیاتی خود، وارد عس��لویه شد و پس از حاضر شدن بر مزار 
شهدای گمنام عسلویه، بررسی طرح های گازی و پتروشیمی مستقر در عسلویه را در نشستی 

با حضور مدیران مربوطه در منطقه ویژه اقتصادی انرژی پارس در دستور کار قرار داد.

فائو اعلام کرد

افزایش قیمت جهانی مواد غذایی
سازمان خواربار و کشاورزی ملل متحد )فائو( اعلام کرد قیمت جهانی مواد غذایی 
پس از دو ماه کاهش، در اوت تحت تاثیر رشد قیمت شکر، روغنهای گیاهی و بعضی 

غلات افزایش یافت.
به گزارش ایس��نا، ش��اخص قیمت غذای فائو که تغییرات ماهانه سبدی از غلات، دانه های 
روغنی، محصولات لبنی، گوشت و شکر را بررسی می کند، در اوت به ۱۲۷.۴ واحد در مقایسه 

با ۱۲۳.۵ واحد در ژوئیه افزایش پیدا کرد. آمار ژوئیه پیشتر ۱۲۳ واحد اعلام شده بود.
شاخص قیمت غلات فائو در اوت نسبت به ماه پیش از آن ۳.۴ درصد رشد کرد زیرا انتظارات 
برای برداشت پایینتر در چندین کشور صادرکننده بزرگ باعث افزایش ۸.۸ درصدی ماه به ماه 

قیمت جهانی گندم شد. در مقابل قیمتهای بین المللی ذرت و برنج کاهش داشت.
ش��اخص قیمت ش��کر فائو در اوت ۹.۶ درصد نسبت به ژوئیه رشد کرد که ناشی از نگرانیها 
نسبت به سرمازدگی محصول برزیل بود که بزرگترین صادرکننده شکر جهان است. چشم انداز 

تولید خوب در هند و اتحادیه اروپا تا حدودی این نگرانیها را برطرف کرد.
شاخص قیمت روغنهای گیاهی فائو ۶.۷ درصد رشد کرد و قیمت روغن پالم به دلیل ادامه 
نگرانیها درباره سطح تولید و کاهش ذخایر مالزی، به رکورد تاریخی بالایی صعود کرد. قیمت 

فروش روغن کلزا و آفتابگردان هم افزایش یافت.
ش��اخص قیمت گوشت در اوت اندکی بالا رفت زیرا خرید بالا از سوی چین، قیمت گوشت 
گاو را گرانتر کرد و تقاضای بالا برای واردات از سوی شرق آسیا و خاورمیانه هم قیمت گوشت 

مرغ را بالا برد. شاخص قیمت لبنیات در اوت نسبت به ماه پیش اندکی کاهش پیدا کرد.
قیم��ت جهانی مواد غذایی در س��ال گذش��ته حدود ۳۳ درصد رش��د کرده و ریس��کهای 
ت��ورم را ب��رای بانکه��ای مرکزی و مص��رف کنندگان به خص��وص در کش��ورهای فقیرتری 
ک��ه ب��ه واردات متکی هس��تند، افزایش داده اس��ت. زنجی��ره تامین مواد غذای��ی از کمبود 
 نیروی کار در بحبوجه ش��یوع پاندم��ی ویروس کرونا و هزینه های بالات��ر حمل مواد غذایی

آسیب دیده است.
عبدالرض��ا عباس��یان، اقتصاددان ارش��د فائو گف��ت: احتمال ملایم ش��دن رون��د افزایش 
قیمته��ا در ماهه��ای آینده احتم��الا محدود خواه��د بود. رون��د کلی همچنان ادامه رش��د 
قیمتهاس��ت. قیمتهای بالا معم��ولا بهترین راهکار برای قیمتهای بالاس��ت زیرا کش��اورزان 
و تولیدکنن��دگان به آن واکنش نش��ان می دهند اما اخیرا عامل دیگ��ری تاثیرگذار بوده که 
کنترل کمتری روی آن نس��بت به گذش��ته وجود دارد و آن هم تغییرات آب و هوایی ناگهانی 
اس��ت. م��ا برای فصل بعد به آب و هوای بس��یار عال��ی نیاز داریم و اگر بخ��ش عرضه نتواند 
 انتظ��ارات را برآورد کند، م��ی توانیم بگوییم وضعیت قیمتهای بالا ب��رای مدت طولانی تری 

خواهد ماند.
فائو میزان برداشت جهانی غلات در سال ۲۰۲۱ را ۲.۷۸۸ میلیارد تن برآورد کرد که کمتر 
از برآورد قبلی ۲.۸۱۷ میلیارد تن بود اما همچنان نس��بت به س��طح تولید سال ۲۰۲۰ بالاتر 
اس��ت. این س��ازمان دلیل کاهش برآورد خود از تولید امس��ال را تداوم شرایط خشکسالی در 
کش��ورهای تولیدکننده بزرگ متعدد اعلام کرد. در میان غلات مهم، بزرگترین بازبینی نزول 
تولید مربوط به گندم بود که برآورد تولیدش ۱۵.۲ میلیون تن نسبت به ژوئیه کاهش یافت و 
۷۶۹.۵ میلیون تن تخمین زده ش��د. برآورد کمتر از میزان تولید گندم ناشی از شرایط جوی 

نامساعد در آمریکا، کانادا، قزاقستان و روسیه بود.
پیش بینی میزان استفاده از غلات جهان در فصل ۲۰۲۲-۲۰۲۱ هم ۱.۷ میلیون تن نسبت 
به ژوئیه کاهش داده ش��د و ۲.۸۰۹ میلیارد تن برآورد ش��د که همچنان ۱.۴ درصد بالاتر از 

فصل ۲۰۲۱-۲۰۲ است.
بر اس��اس گزارش رویترز، برآورد ذخایر غلات جهان تا پای��ان فصل ۲۰۲۲-۲۰۲۱ هم ۲۷ 

میلیون تن نسبت به ژوئیه کاهش یافت و به ۸۰۹ میلیون تن رسید.

رییس کنفدراس�یون صادرات ایران، طولانی 
ش�دن صدور و تمدید کارت بازرگانی را س�بب 
نارضایتی بس�یاری از فع�الان بخش خصوصی 
عنوان کرد و گفت: ضروری است وزارت صنعت، 
معدن و تجارت در اس�رع وقت اقدامات لازم را 
ب�رای بازنگری و رفع مش�کلات موج�ود انجام 

دهد.
به گ��زارش ایرن��ا از روابط عمومی کنفدراس��یون 
صادرات ایران، »محمد لاهوتی« با اش��اره به روند رو 
به رش��د صادرات غیرنفتی در ماههای گذشته گفت: 
براساس آمارهای رسمی منتشر شده از سوی گمرک 
جمهوری اسلامی ایران، صادرات غیرنفتی در پنج ماه 
ابتدای سال جاری از رشد۶۲ درصدی برخوردار بوده 
که بر این اساس، امیدواری نسبت به رفع موانع پیش 
روی صادرکنندگان از سوی دولت جدید و وزرای تازه 

نفس وجود دارد.  
رییس کنفدراس��یون صادرات ایران افزود: موضوع 
مهم در ش��رایط کنونی، بی توجه��ی وزارت صنعت، 
مع��دن و تج��ارت و بانک مرکزی نس��بت به اجرای 
ابلاغی��ه ۲۱۴ س��تاد هماهنگی اقتص��ادی دولت در 
فروردین ماه امس��ال ب��رای رفع تعه��د ارزی و پیرو 
آن، بی توجهی به مصوبات کمیته ماده دو اس��ت که 
موانع زیادی را برای رفع تعهد ارزی صادرکنندگان از 
یک س��و و تامین ارز مورد نیاز واردکنندگان از سوی 
دیگ��ر ایجاد ک��رده و نه تنها ص��ادرات غیرنفتی را با 
کن��دی مواجه کرده؛ بلکه تامین مواد اولیه، ماش��ین 
آلات و تجهی��زات مورد بخش تولید را هم از س��وی 

واردکنندگان دچار مش��کل نموده که بر این اس��اس 
ضروری اس��ت وزیر جدید صمت به عنوان مس��ئول 
تجارت خارجی کشور، این موضوع را در اولویت اولین 

اقدامات اجرایی خود در این وزارتخانه قرار دهند.
لاهوتی با تاکی��د بر ضرورت ایج��اد کمیته پایش 
قوانین صادرش��ده در حوزه تج��ارت خارجی طی ۳ 
س��ال گذش��ته، تصریح کرد: در س��ال های گذشته، 
بخش��نامه های متعددی در حوزه ممنوعیت صادرات 
به بهانه تنظیم بازار صادر ش��ده که ضروری اس��ت با 

توجه به روند رو به رشدی که بر صادرات حاکم شده، 
لغو این بخش��نامه ها و رفع موانع به س��رعت صورت 

گیرد.
وی به تفاوت فعلی قیمت دلار آزاد با س��امانه نیما 
اشاره کرد و اظهار داشت: با توجه به عدم بهره مندی 
صادرکنندگان بخش خصوص��ی از یارانه های ارزان و 
تهی��ه مواد اولیه ب��ر مبنای قیم��ت آزاد ارز از بازار، 
ای��ن تفاوت نرخ منجر به ضرر و زیان صادرکنندگان 
شده اس��ت که لازم اس��ت در این رابطه تجدیدنظر 

صورت گیرد.
رییس کنفدراس��یون صادرات ایران ادامه داد: تنها 
محل جبران خس��ارت ناش��ی از کاه��ش ارزش پول 
ملی، افزایش صادرات بود که به دلیل سختگیری های 
نابج��ا و بخش��نامه های متناقض، ای��ن فرصت نیز از 
دست رفت؛ بنابراین صادرکنندگان از دولت سیزدهم 
انتظار دارند، نس��بت به تسهیل در فرآیند رفع تعهد 
ارزی و بازگش��ت اعتماد ب��ه صادرکنندگان متعهد و 
شناس��نامه دار ش��رایطی به وجود آورد تا صادرات به 

شکل پرقدرت تری انجام شود.
لاهوتی افزود: با توجه به اختلاف معنادار نرخ نیما 
و ارز آزاد که فرصت حضور از صادرکنندگان کوچک 
و متوس��ط را س��لب کرده، تلاش در جهت یکس��ان 
س��ازی نرخ نیما و ارز آزاد ضروری به نظر می رس��د؛ 
همچنین نظر به اینکه کشورهای عراق، افغانستان و 
س��ی آی اس به صورت سنتی شرکای اصلی تجاری 
ایران هس��تند و بخش��ی از معاملات کالایی با آنها با 
ارز محل��ی صورت می گی��رد، راه حل منطقی جهت 

برگشت ارز حاصل از صادرات ضروری است.
وی خاطرنشان کرد: موضوع صدور و تمدید کارت 
بازرگانی با توجه به تغییر مسیر این پروسه از اتاق به 
وزارت صم��ت و طولانی ش��دن فرآیند آن نارضایتی 
بسیاری در میان فعالان بخش خصوصی ایجاد کرده 
که به نظر می رس��د وزارت صمت ب��ه عنوان متولی 
تجارت خارجی، ضروری اس��ت نسبت به بازنگری و 
رفع مش��کلات اقدامات لازم را در اسرع وقت صورت 

دهد.

بیتکوین در حال رن�ج زدن در محدوده قیمتی ۵۰ هزار دلاری 
است اما هنوز موفق به تثبیت در این کانال نشده است.

به گزارش ایسنا، به نقل از سی ان بی سی، لوایح ۴۴۷۴ و ۱۵۷۶ که در 
مجلس نمایندگان و س��نای ایالتی تگزاس تصویب و توسط فرماندار این 
ایالت- گریگ ابوت- امضا ش��ده بود وارد فاز اجرایی ش��د و از این پس 
معاملات و تراکنشات ارزهای دیجیتالی در این ایالت، تابع قوانین تجاری 
خواهد بود. این بدان معنا است که سرمایه گذاران و معامله گران ارزهای 
دیجیتالی در این ایالت، به ش��رط رعایت الزامات قانونی، از حمایت های 

قضایی در زمان بروز اختلافات برخوردار می شوند.  
با افزایش مقبولیت ارزه��ای دیجیتالی، نهادهای ناظر به دنبال قانون 
گذاری این حوزه هستند. گری گنسلر- رییس کمیسیون بورس و اوراق 
بهادار آمریکا- با اشاره به ضرورت قانونمند شدن ارزهای دیجیتالی گفته 
است: این طبقه از دارایی ها بیش از آن بزرگ هستند که بتوانند به دور 
از سیاس��ت گذاری عمومی به حیات خود ادامه دهند. ارزهای دیجیتالی 

در حال حاضر یک بازار دو تریلیون دلاری هستند و نمی دانم ارزش آن 
ها پنج یا ۱۰ سال دیگر چه قدر خواهد بود.  

دونالد ترامپ- رییس جمهور س��ابق آمری��کا- در گفت و گو با فاکس 
نیوز با حمله مجدد به ارزهای دیجیتالی گفته اس��ت: آن ها یک فاجعه 
بالقوه برای خریداران و سرمایه گذاران خود هستند که روزی بر سرشان 
آوار می ش��وند. چه کسی می داند اینها دقیقا چه هستند؟ ممکن است 
یک تقلب باشند. من بین ارزها، دلار را ترجیح می دهم چرا که ارزهای 
دیجیتال��ی چیزهایی هس��تند که م��ردم خیلی در موردش��ان اطلاعات 

درستی ندارند.  
مجم��وع ارزش بازار جهانی ارزهای دیجیتال��ی در حال حاضر ۲۱۸۰ 
میلیارد دلار برآورد می شود که این رقم نسبت به روز قبل ۳.۹۷ درصد 

بیشتر شده است.
در ح��ال حاضر ۴۵ درصد کل ب��ازار ارزهای دیجیتالی در اختیار بیت 
کوی��ن و ۱۸ درصد در اختیار اتریوم اس��ت. بیت  کوین ۱۲ س��ال پیش 
توس��ط گروه گمنامی از معامله گران بر بس��تر بلاک چین ایجاد شد و از 

سال ۲۰۰۹ معاملات اولیه آن شکل گرفت.  

بیتکوین در جدال با مرز روانی ۵۰ هزار دلاری

فرآیند طولانی صدور و تمدید کارت بازرگانی، مشکل فعلی فعالان بخش خصوصی
رییس کنفدراسیون صادرات ایران اعلام کرد:

 بردن سیمان 
به بورس بهترین کار ممکن است!

معاون مسکن وزیر راه و شهرسازی در گفت وگو با ایرنا:

متقاضیانی که پیامک وام اجاره دریافت نکرده اند چه کنند

یک کارشناس حوزه کار با تاکید بر پرداخت وام های 
ودیعه مس�کن به کارگران، بردن س�یمان به بورس در 
ش�رایط حاضر را اقدامی موثر دانست و گفت: اگر بازار 
به ثبات برسد و نرخ مصالح منطقی شود، قیمت مسکن 
و اجاره بها متعادل ش�ده، ساخت و ساز رونق می گیرد 

و شغل های زیادی از این طریق فعال می شوند.
حمی��د ح��اج اس��ماعیلی در گفت وگو ب��ا ایس��نا، اظهار 
ک��رد: پرداخ��ت وام ودیع��ه مس��کن یک��ی از راهکاره��ای 
موث��ر ب��رای تقویت قدرت خرید یا اجاره مس��کن کارگران اس��ت که خوش��بختانه از س��ال گذش��ته 
 ب��ه جه��ت حمای��ت از خانوارها و اقش��ار ضعیف پرداخت آن در دس��تور کار قرار گرفت و امس��ال نیز 

ادامه دارد.
وی افزود: در شرایطی که دستمزدها کفاف اجاره بهای کارگران را نمی دهد، پرداخت وام های ودیعه 

مسکن در افزایش قدرت معیشت و کاهش هزینه های زندگی کارگران اثر گذار است.
این فعال حوزه کار ادامه داد: اگر سیاستگذاری ها در حوزه مسکن موفقیت لازم را داشت امروز رشد 
بیش از ۵۰ درصدی مس��کن و افزایش هزینه های اجاره بها و فش��ار بر خانوارهای کارگری را ش��اهد 

نبودیم.
ب��ه گفته حاج اس��ماعیلی با وج��ود آن که ظرفیت های زیادی به لحاظ اقتصادی و اش��تغال در بازار 
مس��کن وجود دارد آنطور که باید از فرصت های موجود برای رونق بازار مس��کن و به دنبال آن فعال 

کردن شغل های مرتبط با آن استفاده نکرده ایم.
وی در عین حال بر لزوم ثبات در بازار مسکن و همچنین تثبیت نرخ مصالح تاکید و خاطرنشان کرد: 
دولت باید تلاش کند که ثبات در بازار به وجود آید، اگر این اتفاق بیفتد قیمت مصالح منطقی می شود 
و به دنبال آن قیمت مسکن و اجاره بها متعادل شده، ساخت و ساز رونق می گیرد و شغل های زیادی 
از این طریق فعال می شوند. این کارشناس اشاره ای هم به بردن مصالح به ویژه سیمان در بورس کرد 
و با بیان اینکه دلالان مانع توزیع صحیح مصالح در بازار می ش��وند، گفت:به طور حتم بورس، مس��یری 
اس��ت ک��ه هم به لحاظ قیمت هم ب��ه لحاظ توزیع خیلی تاثیر دارد چ��ون در حال حاضر هم در بحث 
قیمت هم در توزیع دچار مشکل هستیم بنابر این تا زمانی که شرایط در بازار مصالح ساختمانی سخت 

باشد، بورس شرایط بهتری است.
حاج اس��ماعیلی در توضیح مزایای ورود س��یمان به بورس اظهار کرد: با توجه به آنکه در بورس هم 
عرضه به صورت منطقی انجام می شود و هم قیمتها منطقی است، بردن سیمان در بورس بهترین کار 
ممکن است؛ اگر بازار آزاد باشد نمی توانیم دلالان و واسطه ها را حذف کنیم. به هرحال کسانی هستند 

که احتکار می کنند و اجازه نمی دهند مصالح به درستی توزیع شود.
وی گفت: اگرچه بورس راهکار مناس��بی اس��ت ولی ما نباید همیشه چشممان به بورس باشد و همه 
چیز را از کانال مش��خص توزیع کنیم بلکه دولت باید تلاش کند که ثبات در بازار ایجاد ش��ود. اگر بازار 

به ثبات برسد، بیشتر مشکلات حل می شود.

معاون مسکن و ساختمان وزیر راه وشهرسازی از معرفی 
۸۰ هزار نفر به بانک برای دریافت وام ودیعه مس�کن خبر 
داد و گف�ت: افرادی ک�ه پیامکی دریاف�ت نکردند یکبار 
دیگ�ر اطلاعات خود را در س�امانه کنت�رل و اگر لازم بود 

مجددا ثبت نام کنند.
»محمود محمودزاده« در گفت و گو با خبرنگار اقتصادی ایرنا 
درباره آخرین وضعیت ثبت نام وام ودیعه مسکن، افزود: تا امروز 
بیش از ۷۵۵ هزار نفر برای دریافت وام ودیعه مسکن در سامانه 
ثب��ت نام کردند و از این تعداد تاکنون ۸۰ هزار نفر مدارک خود 

را در سامانه بارگذاری کرده و یا بانک دریافت تسهیلات ودیعه را انتخاب کردند.
وی  با بیان اینکه در این دور از ثبت نام وام ودیعه مسکن امکان معرفی شعبه بانک وجود نداشت، گفت: با 
این هدف که روند اخذ وام را برای متقاضیان کوتاهتر کنیم توافقی با بانک انجام ش��د که همزمان و به مانند 

سال گذشته مردم بتوانند شعبه دریافتی وام اجاره را هم انتخاب کنند.
معاون وزیر راه و شهرس��ازی تصریح کرد: از حدود ۸۰ هزار نفر که تاکنون به سیس��تم بانکی معرفی شدند 

افرادی هستند که هم مدارک خود را تکمیل کرده و هم شعبه بانک خود را انتخاب کردند.
وی ادامه داد: توصیه می کنیم همه افرادی که برای دریافت وام اجاره در س��امانه ثبت نام کردند و تاکنون 

به بانک معرفی نشده اند یکبار دیگر اطلاعات ثبت نامی خود را کنترل کنند.
پرونده ۳۰ هزار نفر در حال بررسی است

محمودزاده افزود: پرونده حدود ۳۰ هزار نفر در حال بررس��ی است که اگر وارد سامانه شوند با پیام درحال 
بررسی مواجه می شوند؛ اکثر این افراد کسانی هستند که واجد شرایط دریافت وام ودیعه نیستند.

وی خاطر نشان کرد: در روز گذشته هم شرایط این افراد را بررسی کردیم و متوجه شدیم شروط لازم برای 
دریافت وام را ندارند که به آنها به زودی پیامک خواهد شد.

محم��ودزاده با اش��اره به گلایه برخی افراد که می گویند هیچ پیامک��ی دریافت نکردند، گفت: پیامک برای 
همه ارسال شده، البته ممکن است به دلیل اختلالات پیامکی دریافت نکرده باشند.  تمام افرادی که ثبت نام 
کردند مجددا به س��امانه مراجعه کرده و اطلاعات خود را کنترل کنند و اگر مدارکشان تکمیل نیست مجددا 

ثبت نام کنند.
وی درباره اینکه گفته می شود امکان بارگذاری و انتخاب بانک در سامانه فراهم نیست،  گفت: مشکل  فنی 
وجود ندارد اما این مشکل نیز بررسی خواهد شد. اینکه ۸۰ هزار نفر توانستند در سامانه ثبت نام کنند به این 

معنا است که مشکل عامی وجود ندارد.
به گزارش ایرنا ثبت نام وام ودیعه مسکن از ساعت ۱۲ روز ۲۶ خرداد آغاز شده است و همه مستأجران واجد 
ش��رایط دریافت تسهیلات کمک ودیعه مسکن که در س��امانه tem.mrud.ir ثبت نام کرده اند اکنون باید 

منتظر پاسخ استعلام خود باشد.
س��قف تسهیلات کمک ودیعه اجاره مسکن در منطقه ش��هری تهران ۷۰ میلیون تومان، سایر کلان شهرها 
)ش��هرهای بالای یک میلیون نفر جمعیت یعنی ش��هرهای مش��هد، اصفهان، کرج، ش��یراز، تبریز، قم، اهواز 
و کرمانش��اه( ۴۰ میلیون تومان و س��ایر ش��هرها ۲۵ میلیون تومان اس��ت. همچنین، متقاضیان دریافت این 

تسهیلات باید متاهل یا سرپرست خانوار باشند.

وزیر راه و شهرسازی اعلام کرد:

چابهار در اولویت خدمت رسانی وزارت راه و شهرسازی خواهد بود
سازمان برنامه و بودجه:

نگرانی کارمندان درباره کاهش حقوق بی مورد است 

وزیر راه و شهرسازی در توییتی نوشت: چابهار در اولویت 
خدمت رسانی وزارت راه و شهرسازی خواهد بود.

ب��ه گ��زارش ایرنا از پای��گاه خب��ری وزارت راه و شهرس��ازی، 
»رس��تم قاس��می« که هم��راه با ریی��س جمهوری ب��ه منطقه 
چابهار در اس��تان سیس��تان و بلوچس��تان س��فر کرده است در 
توییتی درباره حاشیه نش��ینی در چابهار نوشت: چابهار بیشترین 
حاشیه نش��ینی را در میان شهرهای کش��ور دارد و این در شأن 
 ش��هری با تاریخ کهن؛ مردم��ی بزرگ و فرصت ه��ای کم نظیر 

اقتصادی نیست.
 وی افزود: سیس��تان و بلوچس��تان مظلوم است و در اولویت خدمت رس��انی و سرمایه گذاری در حوزه های 

مسکن، بنادر، راه و شهرسازی خواهد بود.

سازمان برنامه و بودجه کشور اعلام کرد: اخبار و مطالبی 
که در مورد کاهش حق�وق کارمندان و کارکنان دولت در 
برخی از ش�بکه های اجتماعی منتش�ر شده؛ کذب محض 

است.
به گزارش ایرنا، س��ازمان برنامه و بودجه کشور در اطلاعیه ای 
اع��لام کرد: اخبار و مطالبی که در مورد کاهش حقوق کارمندان 
و کارکن��ان دولت در برخی از ش��بکه ه��ای اجتماعی به نقل از 
مع��اون رئیس جمهور و رئیس س��ازمان برنامه و بودجه کش��ور 
منتشر شده؛ کذب محض است. در این اطلاعیه تاکید شده است 

که اصلاحات ساختاری و افزایش بهره وری با اتکا به نیروهای توانمند کشور از جمله کارکنان خدوم دولت از 
برنامه هایی است که این سازمان در قالب برنامه و بودجه سال آینده با جدیت آن را دنبال می کند.
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